
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Velkommen og kort gennemgang af dagsorden 

2.  Hverdagen i SFO v. Poul 

Der har været organisatoriske ændringer, det har krævet noget tilvænning. Poul gået ned i 
tid. Dette betyder han ikke er i SFO mandag eftermiddag. Mange børn er for tiden optaget 
af rubriks terninger. Vi har været udfordret af sygdom, men har fået nogle gode vikarer, 
som kender os og vi kender dem. Snart er der Rollespil og det glæder vi os til. Det kræver 
mange ressourcer og at alle hjælper til, men vi er alle enige om at det er det hele værd. 
Fortsat stor tilslutning til SFO.  

3. Evaluering af SFO-forældrerådets rolle og synlighed.  

Vi har i år haft fokus på at komme ud og være mere synlig. Vi har haft flere arrangementer: 

Forældrerådet stod i SFO i fredags og delte saltstænger og kaffe ud til en hyggelig snak. Der 
var positive tilbagemeldinger og god tilslutning. Flere forældre og børn kom med følgende 
gode råd: 

o Flere vandautomater 
o Flere stillerum 
o Mere tid i salen 
o Gamer rum 
o Flere brætspil 
o Badebassin 
o Hoppeborg 
o Flere kopier. 
o Flere gynger 
o Flere bøger 
o Armgang 
o Store fodbolde i salen 
o Vippe 
o Trampolin 
o Flere lænestole 
o Flere grønne områder 

4.  Køn-snak- salen- lege 

Dette punkt udskydes til næste møde.  
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5. Fyraftens Cafe for kommende bh.klasser.  

Dagsorden til SFO-forældremødet kl. 16.15-17.00 SFO-forældrerådet deltager. 

Vi har sammen udarbejdet en dagsorden til mødet. 

Det er muligt at børnene går med deres kommende pædagoger og leger i salen under mødet. 

6. Evaluering af året/formandens beretning. 

Det har været godt at mødes i mødelokale 1. Det var rigtig godt at deltage i fællesmødet for SFO på 

Grøndalsvej. Det vil vi gerne igen.  

Marlene og Malene udarbejder en beretning og sender den til rådet og ledelsen, som sætter den på 

Aula. 

Det kunne give værdi at et af møderne er længere.  

Holde fast i arrangementerne vi har deltaget i. Endnu mere synliggørelse, skilte og evt. andet. 

Århus kommune har lavet vejledninger til hvordan man kan få et større råd. 

7.  Input til næste års årshjul  

- Deltagelse på skolebestyrelsesmøder må gerne gå uden om budgetmødet  
- Ellers fungerede det godt. 

- Vi vil fortsætte arbejdet med at være mere synlige, som  

 

 


